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ZÁPISNICA 
zo 16. zasadnutia Komisie regionálneho rozvoja Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja konaného dňa 09. 08. 2012 
 
PROGRAM ROKOVANIA: 
 

1. Otvorenie, schválenie programu rokovania 
2. Informácia o výsledku kontroly hospodárnosti, efektívnosti a účinnosti nakladania 

s majetkom, majetkovými právami, finančnými prostriedkami, záväzkami, pohľadávkami 
a kontroly plnenia opatrení z predchádzajúcej kontroly v samosprávnych krajoch v KSK 

3. Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2012 
4. Poskytnutie dotácie nad 3300 Eur v zmysle VZN Košického samosprávneho kraja 
č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov 

5. Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického samosprávneho kraja 
v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja č. 3/2006 
o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov 

6. Schválenie kofinancovania sektorových stratégií v rámci výzvy ROP opatrenia 4.1d 
7. Zmena uznesenia č. 51/2010 zo dňa 19. apríla 2010, ktorým bol schválený Rokovací 

poriadok Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
8. Rôzne: 

- Informácia prodekana Strojníckej fakulty Technickej univerzity v Košiciach 
o smerovaní ďalšieho rozvoja fakulty 

- Informácia o Národnom programe reforiem Slovenskej republiky 
9. Záver 
 

K bodu č. 1 

Vyjadrenie: 
Predseda komisie JUDr. Jozef Konkoly z dôvodu ospravedlnenej neúčasti poveril vedením 
komisie člena komisie pána poslanca Rečka. 
Pán Rečka privítal prítomných a predložil na schválenie program rokovania komisie. V úvode 
rokovania skonštatoval, že na zasadnutí komisie je prítomných 12 členov komisie, to 
znamená, že zasadnutie je uznášaniaschopné. Ospravedlnení 5 členovia komisie. 
V ďalšom navrhol vypustiť bod „Informácia prodekana Strojníckej fakulty Technickej 
univerzity v Košiciach o smerovaní ďalšieho rozvoja fakulty“ z rokovania komisie z dôvodu 
opakovanej neúčasti prezentujúceho. 
 
Uznesenie: 
Komisia schválila program podľa zaslanej pozvánky a vypustenie bodu 8.a). 



Hlasovanie: 
Prítomní: 12 
Za: 12 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 2 

Vyjadrenie: 
Ing. Mária Karafová, vedúca odboru financií, informovala o výsledku kontroly hospodárnosti, 
efektívnosti a účinnosti nakladania s majetkom, majetkovými právami, finančnými 
prostriedkami, záväzkami, pohľadávkami a kontroly plnenia opatrení z predchádzajúcej 
kontroly v Košickom samosprávnom kraji. 
Diskusia: - 
Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie 
v súlade so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 12 
Za: 12 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 3 

Vyjadrenie: 
Ing. Mária Karafová informovala prítomných o plnení rozpočtu Košického samosprávneho 
kraja v roku 2012, ktoré je spracované na základe výsledkov hospodárenia KSK k 30. 6. 2012. 
Diskusia: p. Rečka 
V priebehu diskusie boli zodpovedané všetky položené otázky, neboli vznesené pozmeňujúce 
ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie 
v súlade so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 12 
Za: 12 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 4 

Vyjadrenie: 
Ing. Mária Karafová informovala o žiadostiach na poskytnutie dotácií nad 3300 Eur v zmysle 
VZN KSK č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov pre: 



- Mestský klub vzpierania a silových športov, Michalovská 9, 040 11 Košice na 
poskytnutie dotácie vo výške 16 500 € na projekt Majstrovstvá sveta juniorov 
a junioriek do 17 rokov vo vzpieraní, 

- Mestské kultúrne centrum, Radničné námestie č. 4, 052 01 Spišská Nová Ves na 
poskytnutie dotácie vo výške 7 000 € na účasť folklórneho súboru Čačina pri 
Mestskom kultúrnom centre v Spišskej Novej Vsi na festivale KULTUR FEST 
ŠANGHAJ 2012 v Číne. 

Diskusia: Ing. Holečko, Mgr. Mondíková, Ing. Brziaková, p. Rečka, Ing. Bašták, Ing. Ťapák, 
Ing. Zika, RSDr. Mitterpák 
V priebehu diskusie boli zodpovedané všetky položené otázky, neboli vznesené pozmeňujúce 
ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť dotácie pre oboch 
žiadateľov vo výške 100% žiadanej sumy. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 12 
Za: 9 
Proti: 3 
Zdržal sa: 3 
 

K bodu č. 5 

Vyjadrenie: 
Ing. Mária Karafová informovala o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického 
samosprávneho kraja v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho 
kraja č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov. 
Diskusia: - 
Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie 
v súlade so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 12 
Za: 12 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 6 

Vyjadrenie: 
Ing. Imrich Fülöp, zástupca riaditeľa Úradu KSK informoval, že v rámci prioritnej osi 4. 
Regenerácia sídiel, Opatrenia 4.1d. neinvestičné projekty, rozvojové dokumenty regiónov 
bola zverejnená výzva, v ktorej jedinými oprávnenými prijímateľmi pomoci sú samosprávne 
kraje. Prezentoval stručný popis dvoch projektov, s ktorými sa chceme uchádzať o grant 
z uvedeného opatrenia 4.1d: 
1. Štúdia stabilizácie a rozvoja regionálneho trhu práce v IT sektore v Košickom kraji, 
2. Inovatívne finančné nástroje a ich využitie v podmienkach Košického kraja, 



Diskusia: Ing. Mőnnich, p. Rečka, RSDr. Mitterpák, Ing. Brziaková, Ing. Zika, MVDr. 
Hrdlík, Ing. Holečko 
V priebehu diskusie boli zodpovedané všetky položené otázky, neboli vznesené pozmeňujúce 
ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v súlade so 
znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 12 
Za: 12 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 7 

Vyjadrenie: 
JUDr. Melánia Kolesárová, vedúca organizačného odboru informovala o zmene uznesenia 
č. 51/2010 zo dňa 19. apríla 2010, ktorým bol schválený Rokovací poriadok Zastupiteľstva 
Košického samosprávneho kraja. Predložený návrh na zmenu § 52 ods. 1 Rokovacieho 
poriadku Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja rieši vypustenie povinnosti úradu 
fyzicky doručovať poslancom uznesenia zastupiteľstva. 
Diskusia: Mgr. Mondíková 
V priebehu diskusie boli zodpovedané všetky položené otázky, neboli vznesené pozmeňujúce 
ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v súlade so 
znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 12 
Za: 12 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 8 

Informácia o Národnom programe reforiem Slovenskej republiky 

Vyjadrenie: 
Ing. Mária Molnárová v krátkosti informovala o aktualizovanom Národnom programe 
reforiem Slovenskej republiky, ktorý bol schválený v júni 2012 uznesením vlády SR 
č. 300/2012. Skrátený materiál, ktorý bol prezentovaný, bude zaslaný členom komisie e-
mailovou poštou. 
Diskusia: MVDr. Hrdlík, Ing. Zika, p. Rečka 
Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Komisia vzala informáciu na vedomie. 
 



K bodu č. 9 

Vyjadrenie: 
Po vyčerpaní všetkých bodov rokovania pán poslanec Rečka poďakoval prítomným za účasť 
a ukončil rokovanie komisie regionálneho rozvoja. 
 
 
V Košiciach dňa 09. 08. 2012 
 
 
 
 

...................................................... 
Ing. Peter Ťapák 
tajomník komisie 

...................................................... 
JUDr. Ing. Jozef Konkoly 

predseda komisie 
v z. Michal Rečka 

 


